
• SKUPŠČINA OBČINSKE ORGANIZACIJE SINDIKATA

Merila niso sestanki, ampak doseženi uspehi
V velild dvorani kulturnega domia Španski borci je bila 9. decembra

skupščina občinske organuacije zv eze .sindikatov Slovenije Ljubljana
Moste-Volje. Poleg delegatov so se je udeiežifi tudi predslavniki druž-
benopoiitičnega in samoupravnega življenja občine, gostje iz mesta in
republike, delegati občine za obai sindikalna kongresa in dnigi. Na
skupščini so razrešili dosedanje člaine občinskega sveta in nadzornega
odbora ter izvolili nove za naslednj<eštiriletno obdobje; le-tiso na svoji
prvi seji, takoj po končani skup.ščinii, za predsednico občinskega sveta
zveze sindikatov Slovenije Ljubljaina Moste-Polje iz>olili Marijo Fe-
dran, za podpredsednika Ivana LuMcmana, za sekretarko Marijo Luke-
žič in za sekretarja v občinskem svvetu so imenovali Milana Zaletela.

Kot je dejal v svojem kratkem
uvodnem govoru dosedanji
predsednik občinske sindikalne
organizacije Martin Pograjc, me-
rilo za uspešnost njihovega dela
ni bilo število sej ia sest^akov,

ampak rezultati, ki so jih dosegli
pri uresničevanju strateških
usmeritev nadaijnjega politič-
nega in gospodarskega razvoja,
pri poglabljanju samoupravlja-
nja, pri vključevanju vse v,ečjega
števila organizacij združenega
dela v mednarodno delitev dela



in pri ustvarjanju takih delovnih
razmer, ki zagotavljajo večjo
ekonomsko trdnost in neodvi-
snost gospodarjenja.

Tako smo v občini lani uspeli
zaustaviti negativne trende go-
spodarjenja; povečali smo indu-
strijsko proizvodnjo in izvoz.
»Pri tem moramo poudariti, da
nismo gradili novih velikih ob-
jektov, ampak smo posodobili že
obstoječe. Taki primeri so
Emona-Mesna industrija Zalog,
Žito, Papirnica Vevče, Jata, Ke-
mična tovarna Moste-Protektor
in še nekateri drugi. Niti padec
realnih osebnih dohodkov ni
vplival na motiviranost in pri-
pravijenost članstva naše organi-
zacije za doseganje boljših go-
spodarskih rezultatov. Delavci
so izkazali visoko politično za-,
vest, delali so prek polnega de-
lovnega časa, ob sobotah, režij-
ski delavci so se vključevali v
proizvodno delo,« je svoje
prejšnje besede še podkrepil
Martin Pograjc.

O programskih usmeritvah
občinske organizacije sindikata
je spregovorila IVJarija Fedran,
dosedanja podpredsednica in
nova predsednica občinskega
sveta zveze sindikatov. Med dru-
gim je dejala: »Nerazumljivo je,
da v nekaterih ozdih evidentirani
možni kandidati odklanjajo
kandidaturo za delegacije v sisih
in zboru združenega dela, saj si s
tem prostovoljno sami zožujemo
manevrski prostor za vplivanje
na odločitve v skupščinskem si-
stemu. Skupščinske volitve v pri-
hodnjem letu bodo prav zaradi
takih pojavnih oblik preizkus
naše akcijske in politične odgo-
vornosti.«

Pri skupni razpravi o poročilu
za minulo obdobje in program-
skih usmeritvah za prihodnja
štiri leta so govorci zaobjeli pi-
sano paleto problemov, s kate-
rimi se vsak dan srečujejo v de-
lovnih brganizacijah. Zvonka
Černetič iz Izolirke je orisala
izredno težke razmere v gradbe-
ništvu, kjer so osebni dohodki

med najnižjimi v občini; ta pa-
noga je še Ieta 1981 ustvarila 21
odstotkov dohodka gospodar-
stva občine, lani pa le še 14,5 od-
stotka. Skrb zbuja zlasti stanje v
Pionirju, tozdu Gradbeni sektor
Ljubljana. Občinski odbor sin-
dikata gradbenih .delavcev bo
zato skupaj s sindikalno organi-
zacijo Pionirja iz Novega mesta
pripravil problemsko konferen-
co.

Milica Koštrun iz OŠ Karla
Destovnika-Kajuha je izrekla
misel, da varčevanje v smislu
premajhnega vrednotenja učite-
ljevegadelanidobro,saj ljudine
spodbuja h kakovostnejšemu
opravljanju nalog. Opozorila je
tudi na to, naj objektov, šol in
vrtcev na primer, ne načrtujemo
iz osebnih ali krajevnih intere-
sov.

Na nizke osebne dohodke v
njihovi panogi so opozorili Rudi
Cedilnik iz Zita, tozd Pekarstvo
in testeninarstvo, Jože Kovačič iz
Jugotekstila Ona-On in Željko
Humski iz ŽG — Železniško

gradbeno podjetje Ljubljana.
Boris Jenko iz Saturnusa je ra-
zložil delovanje njihove sindi-
kalne organizadje, ki v osmih
osnovnih organizacijah, poveza-
nih v konferenco, združuje dva
tisoč delavcev. O nalogah zveze
sindikatov kot delavske organi-
zacije je razmišljal Franjo Vinko,
sekretar QK ZKS. Joža Razdev-
šek pa je orisala prizadevanja
sveta za življenjske in delovne
razmere; zasluga ozdov in sindi-
kata je, da ima 85 odstotkov za-
poslenih v naši občini urejeno
prehrano med delom.

Franc Hribar, predsednik
mestnega sveta zveze sindikatov
Ljubljana, ki je v imenu tega or-
gana in republiškega sveta ZS
zaželel novemu vodstvu veliko
delovnih uspehov, dosedanjemu
pa se je zahvalil za dobro oprav-
ljanje nalog in sodelovanje, je
razložil, kje in kako bodo sindi-
kati še krepili svojo dejavnost, da
bodo prispevali svoj delež k
izboljšanju sedanjih razmer.
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